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Beste inwoner
Burgemeester vindt geen draagvlak

Eén van de eerste lessen die ik geleerd heb toen ik in de harde 
wereld van de politiek stapte, is dat je enkel kan slagen wanneer 
je beslissingen neemt die gedragen worden door een ruime 
meerderheid. En dat is precies waar het schoentje van de huidige 
burgemeester knelt. Het lukt haar niet om dat brede draagvlak te 
vinden. Dat werd de voorbije jaren duidelijk: een circulatieplan 
invoeren zonder overleg, gemeenteraadsleden toegang tot offici-
ele vergaderingen weigeren, ambtenaren met jarenlange ervaring 
de mond snoeren … Het vraagt nochtans geen uitzonderlijke 
talenten om mensen aan één zeel te laten trekken. Wat luister-
bereidheid, empathie en mogelijkheden om mensen samen te 
brengen, doen al wonderen.

Het kan anders

Verschillende leden van het college hebben wél de intentie om 
samen te werken en op zoek te gaan naar dat draagvlak. Een 
mooi voorbeeld daarvan is het nieuwe ruimtelijke uitvoerings-
plan Londerzeel-Centrum. Dat is een belangrijk project waarbij 
het binnengebied Egmont volledig ontwikkeld zal worden. Voor 
dat project werd van bij de start een visie ontwikkeld die door zo 
veel mogelijk betrokkenen ondersteund werd. Ook de oppositie 

kreeg de kans om in werkgroepen (onbezoldigd) het dossier 
mee te sturen. Wil dat zeggen dat we het over de hele lijn eens 
zijn met de uiteindelijke beslissing? Neen, maar we hebben op 
z’n minst de kans gekregen om onze bezorgdheden duidelijk 
te maken en bij te sturen. En daardoor creëer je dat bewuste 
draagvlak.

Tijd voor verandering

2023 is het laatste volledige bestuursjaar vóór de volgende ge-
meenteraadsverkiezingen. Londerzeel staat voor een aantal grote 
uitdagingen. Denk maar aan de mobiliteitsproblematiek en de 
groter wordende diversiteit. Dat laatste laat zich voelen in ons 
sociale weefsel. Onderwijs, huisvesting, veiligheid … Het is niet 
evident om de juiste antwoorden te vinden. Maar erbij staan en 
ernaar kijken zoals de huidige bestuursploeg doet, dat is alvast 
niet onze manier van werken. Er is meer daadkracht nodig, een 
ploeg die er samen voor wil gaan en die geruggesteund wordt 
door kennis en ervaring van verschillende 
actoren, ook vanuit hogere beleidsniveaus. 
Dat is wat we in Londerzeel nodig hebben. 
Daar moet het de volgende stembusgang 
om draaien.

Nadia Sminate

Zondag 23 april 2023
Om 11 uur

GC Walschap, Londerzeel St.-Jozef

N-VA Londerzeel nodigt u en uw gezin graag uit op haar sympathisantenbrunch.  
Zondag 23 april om 11 uur bent u van harte welkom in het GC Walschap  
in Londerzeel St.-Jozef om bij een glaasje cava, tasje koffie en lekkere  
pistolet kennis te maken met onze nieuwe leden. Ook de ‘oudgedienden’  
zullen van de partij zijn. 

De brunch is gratis voor onze leden. Inschrijven vóór zondag 9 april via sanne.eeckelers@n-va.be met vermelding 
van het aantal personen. Nog geen lid? Lid worden kan via onze ledenverantwoordelijke ilsy.verspecht@n-va.be.

SYMPATHISANTENBRUNCH 
N-VA Londerzeel

NIEUW-VLAAMSE ALLIANTIE

Londerzeel
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RUP Woonlagen goedgekeurd
N-VA Londerzeel zet in op leefbaarheid en bereikbaarheid
De gemeenteraad keurde op 24 januari 2023 het ruimtelijk 
uitvoeringsplan (RUP) Woonlagen goed. De weg naar dat 
RUP was lang en hobbelig. Ruim veertig jaar lang werd het 
dossier doorgeschoven. De laatste maanden sleutelden de 
bevoegde commissie en de werkgroep Ruimtelijke Ordening 
flink aan de definitieve tekst. Tijdens de voorbije gemeente-
raad werd de knoop doorgehakt en werden de krijtlijnen voor 
Londerzeel-Centrum uitgezet.

Verankering van onze bruisende en gezellige handelskern

Londerzeel is een bloeiende en energieke gemeente. Dat danken 
we grotendeels aan onze dynamische ondernemers en lokale 
handelaars. N-VA Londerzeel zorgde ervoor dat het winkel-
centrum verankerd blijft. De Dorpstraat, Kerkstraat en Markt 
behouden hun commerciële karakter met inzet op handel en ho-
reca en de bestaande gelijkvloerse commerciële ruimten blijven 
gevrijwaard. 

Een groene dorpskern met plaats voor de zachte weggebruiker
Heel wat achterliggende en verloederde gebieden worden dank-
zij het RUP verfraaid en ontsloten. Er komen wandelpaden tus-
sen de Gildenstraat en de Kerkstraat en tussen de Dorpsstraat 
en Vieremeuleke. En we creëren meer openbaar domein en meer 
groen. Onder impuls van de N-VA wordt 55 procent van de op-
pervlakte van beide projectgebieden (Vieremeuleke en Egmont) 
publiek domein. Bovendien moet dat minstens voor twee derde 
onverhard blijven én moet er ruimte zijn voor minstens één ont-
moetingsplek of speelzone voor diverse doelgroepen. Er komen 
zowel publieke als private fietsstallingen.

Parkeermogelijkheid

De N-VA zegt al jarenlang dat het verdwijnen van parkeerplaat-
sen gecompenseerd moet worden. Nu ook. De parking aan het 
rusthuis wordt geoptimaliseerd zodat er meer parkeermogelijk-
heden komen. Die parking heeft met verschillende trage wegen 
door de Egmontsite een directe verbinding naar het winkelcen-
trum. De heraanleg van de parking mag niet ten koste gaan van 
het groen en de speelruimte tussen GTIL en OCMW. Dankzij 
onze fractie blijven het voetbalveld aan het GTIL en het groen 
gevrijwaard. En mede dankzij onze inbreng wordt een deel van 
de opbrengst van het Egmontproject gebruikt voor parking en 
flankerende maatregelen.

Gildenstraat behoudt woonfunctie

Waar aanvankelijk voorzien was dat het gelijkvloers overal 3,5 
meter hoog diende te zijn, is op vraag van de N-VA die voor-
waarde beperkt tot de Dorpsstraat, Kerkstraat en Markt.

Van twee naar drie woonlagen

Het gewestplan schrijft voor dat een gebouw slechts twee woon-
lagen, en dus ook maar twee wooneenheden bovenop elkaar, 
mag hebben. Dat wordt vaak creatief opgelost door een appar-
tement te bouwen met daarbovenop een duplex. Het RUP laat 
in het dorp drie woonlagen toe. Daardoor is het mogelijk om 
per verdiep een appartement te maken. Dat is interessant voor 
senioren. 

Drie bouwlagen is de norm. Vier de uitzondering.

Een vierde bouwlaag is enkel toegelaten indien het gelijkvloers 
geen woonfunctie heeft. Bovendien is een vierde bouwlaag 
enkel mogelijk wanneer op zijn minst de 45°‐regel in acht wordt 
genomen ten opzichte van de perceelsgrenzen en de rooilijn. 
Door aan een vierde bouwlaag strenge voorwaarden te koppe-
len, willen we het dorpskarakter van Londerzeel behouden. De 
bebouwing zal minder hoog zijn dan in onze naburige gemeen-
ten (Breendonk, Puurs, Wolvertem, Merchtem).

Resultaat van dialoog 

Wij weten dat het RUP heel wat emoties losweekt en de Lon-
derzelenaar aanbelangt. Voor sommigen gaat het te ver, voor 
anderen niet ver genoeg. We hebben gestreefd naar een ontwerp 
dat tegemoetkomt aan de bestaande noden. Is het resultaat vol-
ledig onze visie? Neen. Het is het resultaat van een dialoog. We 
zijn ervan overtuigd dat dit RUP Londerzeel vooruit zal helpen. 
Dat de handelaars niet op de hoogte waren van een definitieve 
tekst, ligt helaas buiten onze wil. Het getuigt van weinig respect 
van de meerderheid dat zij niet alle betrokken actoren in kennis 
heeft gesteld van de tekst die op de gemeenteraad zou gestemd 
worden.

Meer weten? Een dossier dat na veertig jaar eindelijk een door-
braak kent en gedragen wordt door alle politieke fracties, mag 
gerust historisch genoemd worden. U leest alle info op de website 
londerzeel.be/rup-woonlagen-definitief-aanvaard

londerzeel@n-va.be
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Van onze ooit zo populaire weke-
lijkse markt blijft nog weinig over. 
Onze dinsdagmarkt trok in het 
verleden mensen aan van buiten 
onze eigen gemeente. Die tijd is 
voorbij. Nu zien we een duide-
lijke vermindering van het aantal 
marktkramers en van het aantal  
bezoekers. Het is tijd voor actie!

Markt van eilandjes
Omwille van de pandemie moest het gemeentebestuur maat-
regelen nemen om de markt op een veilige manier te laten verlo-
pen. Die maatregelen waren tijdelijk, want na de coronaperiode 
zouden alle kramen weer rond de kerk kunnen staan om de 
markt van weleer opnieuw leven in te blazen. Maar dat verloopt 
niet zoals gepland. Integendeel. De huidige opstelling trekt de 
markt uit elkaar in verschillende eilandjes. De centralisatie 
rond de kerk en de verwevenheid met de handelskern is vandaag 
de dag onbestaande. 

Richtlijnen. Welke richtlijnen?
Volgens de burgemeester is de huidige opstelling het gevolg van 
de richtlijnen die de brandweer en de politie opleggen. Op onze 
vragen om die verslagen in te kijken, blijft het antwoord uit. De 
oppositie krijgt die richtlijnen niet te zien. Tijdens de voorbije 
gemeenteraden vroegen we om de marktopstelling te wijzigen. 
Waarop de bevoegde schepen telkens antwoordde dat de opstel-
ling pas na een jaar geëvalueerd wordt. Waarom wil het bestuur 
een jaar wachten om te evalueren en bij te sturen? Het is duide-
lijk dat er nú iets moet gebeuren om de gezellige marktsfeer van 
weleer weer te creëren.

Marktkramers trekken aan de alarmbel
N-VA Londerzeel kijkt die teloorgang van de markt met lede 
ogen aan. En wij zijn niet de enigen. De marktkramers weten 
niet meer van welk hout pijlen te maken. Met hun jarenlange 
ervaring weten zij het best hoe een markt ‘werkt’, wat niet werkt 
en hoe het beter kan. Maar zij worden helaas niet gehoord.

De N-VA luistert wel! De voorbije weken namen we de tijd om 
met onze marktkramers te praten. Een greep uit hun verzuch-
tingen:

    De marktkramers werden niet betrokken bij de opmaak van 
het opstellingsplan. Nochtans zou hun expertise een meer-
waarde geweest zijn aan de tekentafel. Dat gebrek aan overleg 
met de gemeente ligt hen zwaar op de maag. 

    In de omgeving van de kerk zijn de grote lege plaatsen een 
doorn in het oog van zowel marktkramers als bezoekers. Met 
kleine ingrepen kan gemakkelijk plaats gemaakt worden om 
kramen in te voegen.

    De marktkramers liggen ook wakker van het verkeers- en 
parkeerprobleem. Ze werden verplicht om zich tot ver in de 
Brusselstraat te plaatsen, waardoor het onmogelijk is om  
vanuit de Berkenlaan de parking aan het administratief 

centrum te bereiken. Bovendien wordt het Heldenplein nog 
steeds grotendeels ingenomen door voertuigen van het 
gemeentepersoneel.

    De lokale handelszaken sluiten hun zaak op dinsdag.

De meeste marktkramers die we spraken vragen zich af waarom 
het bestuur de grote afwezige is tijdens de dinsdagmarkt. Waar-
om komt het bestuur niet ter plaatse kijken hoe erg het gesteld 
is? Hun noodkreet kreeg tot op vandaag geen gehoor.

Bezoekers blijven weg
De nieuwe marktopstelling wekt heel wat wrevel op en er hangt 
een negatieve sfeer op onze wekelijkse (klaag)markt. Het gevolg? 
De vaste marktbezoeker schrapt zijn wekelijkse daguitstap naar 
Londerzeel en wijkt uit naar omliggende gemeenten waar het 
wél gezellig vertoeven is. Niet enkel het marktgebeuren deelt in 
de klappen. Ook onze lokale handelaars lijden onder de onbe-
zonnen ingreep. Zij zien, net zoals de marktkramers, hun omzet 
dalen. Doordat de Kerkstraat met nadars wordt afgesloten, zijn 
sommige handelaars zelfs genoodzaakt hun zaak op dinsdag-
voormiddag te sluiten.

Tijd voor actie!
N-VA Londerzeel betreurt de houding van het bestuur. Door 
een gebrek aan overleg, het vasthouden aan het eigen gelijk en de 
afwezigheid op het terrein boet onze markt aan aantrekkings-
kracht in. Londerzeel heeft nood aan een aantrekkelijk onder-
nemingsklimaat waarbij aanmoediging voorop staat. Onze 
partij bestempelt het geoliede samenspel van de lokale economie 
en een levendig gemeenschapsleven als een absolute prioriteit.

Waar blijft onze 
dinsdagmarkt 
van weleer?

Beste bestuur, wij maakten de evaluatie. 

Grijp nu in!”

Gert Van Assche Bart Van Doren Gerda Verhulst



N-VA vraagt huiswerkbegeleiding  
en zomerscholen 
Uit een rondvraag bij zorgleerkrachten in de lagere 
scholen blijkt dat een honderdtal kinderen baat 
zou hebben bij huiswerkbegeleiding. “Dat is veel”, 
zegt gemeenteraadslid Sanne Eeckelers. “Tijdens de 
coronaperiode en het afstandsonderwijs dat daarmee 
gepaard ging, merkten leerkrachten dat heel wat 
kinderen begeleiding misten.” Daarom zet Lon-
derzeel leerkrachten, vrijwilligers en begeleiders in 
om kinderen enkele uren per week na schooltijd te 
begeleiden met hun huiswerk. 

“N-VA Londerzeel vraagt al enkele jaren om naast de 
huiswerkbegeleiding ook werk te maken van zomer-
scholen”, zegt Sanne Eeckelers. “In de zomervakantie 
valt er bij kinderen heel wat structuur weg. Zomer-
scholen zorgen gedurende tien dagen voor heel wat 
leer- en spelplezier voor kinderen die hun kennis van 
het Nederlands, wiskunde en andere vakken kunnen bijspijkeren. Op die manier kan elk kind met gelijke kansen aan het nieuwe 
schooljaar beginnen. We hopen dat de evaluatie van de huiswerkbegeleiding de meerderheid motiveert om tijdens de zomer-
vakantie zomerscholen te organiseren”. 

Luierboxen in onze gemeente 
In mei 2021 stelde gemeenteraadslid Patrick Bogaerts voor om op verschillende locaties in onze gemeente luierboxen te 
plaatsen. De meerderheid was in 2011 niet bereid om in ons verhaal mee te gaan. Enkele maanden geleden was onze verbazing 
groot toen we lazen dat de gemeente toch van start gaat met luierboxen. Beter laat dan nooit zeker? We zijn alvast blij dat 
gezinnen die het financieel moeilijk hebben een luierpakket kunnen krijgen.

Baby’s en peuters groeien snel en veel gezinnen hebben vaak luiers over die ze zelf niet meer kunnen gebruiken.  
Die kunnen gedeponeerd worden in de luierboxen. De luiers die op die manier verzameld worden, komen 
terecht bij gezinnen die het moeilijk hebben. Bedankt aan diegenen die reeds hun duit in het zakje deden! 

N-VA Londerzeel hoopt we het systeem van de luierboxen kunnen uitbreiden naar varianten voor inconti-
nentiemateriaal en menstruatieproducten. We merken dat het niet voor iedereen evident is om dat te kunnen 
voorzien.

Patrick Bogaerts, Gemeenteraadslid

Londerzeel voert Sportkompas in 
Negen maanden geleden deed gemeenteraadslid Sanne Eeckelers tijdens de gemeenteraad het voorstel om in de lagere scholen 
Sportkompas in te voeren. Dat is een instrument dat bij acht- tot tienjarigen peilt naar welke sport een kind leuk vindt en  
nagaat of het kind er aanleg of talent voor heeft. De eerste sessies onder leiding van Sport Vlaanderen worden nu in onze  
scholen georganiseerd. 

Elk kind krijgt na enkele beweeg- en vaardigheidsoefeningen en het beantwoorden van vragen een rapportje 
mee naar huis. Dat bevat een top 7 van sporten die het kind leuk vindt én aanleg voor blijkt te hebben. “We 
hopen dat Sportkompas de instroom naar onze lokale sportverenigingen vergroot en dat kinderen een sport 
vinden die ze graag doen”, zegt Sanne Eeckelers.

Sanne Eeckelers, Gemeenteraadslid

www.n-va.be/londerzeel
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N-VA vraagt gebruik REMI-tool in bijzonder 
comité voor de sociale dienst  
N-VA Londerzeel vaardigt drie mandatarissen af in het bijzonder comité voor de sociale dienst (BCSD). Dat is bevoegd voor 
de individuele dossiers over maatschappelijke dienstverlening en maatschappelijke integratie. Joris Kiekens, Marie-Louise 
Snackaert en Ilsy Verspecht bekijken elk dossier nauwkeurig en beoordelen eventuele aanvullende financiële steun. Om bij de 
beoordeling natte vingerwerk te vermijden vraagt de N-VA dat het OCMW de onlinetool REMI (referentiebudgetten voor een 
menswaardig inkomen) gebruikt. Met die tool kan het BCSD op maat van elke cliënt een referentiebudget voor een menswaar-
dig inkomen berekenen.  

Grote verschillen en kans op misbruik

Volgens de OCMW-wet van 1976 heeft elke 
persoon in ons land recht op maatschappe-
lijke dienstverlening. Dat verplicht OCMW’s 
om elke hulpvraag ernstig te nemen en 
na te gaan of een materiële of immateriële 
tussenkomst aangewezen is. Die beleids-
vrijheid zorgt ervoor dat de hulpverlening 
zo nauw mogelijk aansluit op de individuele 
behoeften van de cliënt. De keerzijde ervan 
is een grote verscheidenheid in hulp- en 
dienstverlening. Een ruime meerderheid van 
de personen die bij het OCMW aanklop-
pen hebben écht steun nodig. Maar er zijn 
jammer genoeg ook personen die misbruik 
maken van het systeem. 
 
Maatwerk op objectieve basis

De online tool REMI reikt uniforme criteria 
aan om leefsituaties te beoordelen in functie 
van de menselijke waardigheid. En dat op 

maat van elke cliënt. Zo zal dezelfde cliënt 
bij verschillende OCMW’s tot hetzelfde 
referentiebudget komen, en zullen 
verschillende cliëntsituaties binnen 
hetzelfde OCMW tot verschillende 
referentiebedragen leiden. Wanneer de 
cliënt volgens de tool recht heeft op aanvul-
lende financiële steun bekijkt de dienst of 
alle rechten zijn uitgeput, in welke mate de 
kosten van de cliënt kunnen beperkt worden 
en/of het inkomen kan worden verhoogd. 
Echt maatwerk dus. Op een objectieve basis.

N-VA Londerzeel vraagt dat het OCMW 
van Londerzeel die tool gebruikt om de 
juiste steun aan de juiste mensen te bieden. 
“Het is maar normaal dat we via uniforme 
en objectieve criteria de leefsituatie per 
cliënt kunnen beoordelen en niet zomaar à 
la tête du client overheidsmiddelen toeken-
nen”, besluiten Joris, Marie-Louise en Ilsy.

Joris Kiekens

Marie-Louise 
Snackaert

Ilsy Verspecht

Op zaterdag 23 september 2023 
hoeft u zelf niet te koken. 
N-VA Londerzeel nodigt u uit op 
haar eetfestijn in zaal Concordia 
Malderen. We schaven nog een 
beetje aan onze menukaart, maar 
het wordt heerlijk.

Tot dan?

Eetfestijn

londerzeel@n-va.be
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Dit huis-aan-huisblad is
informatief drukwerk
en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.


